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REFERENCE: M.Z.N.125.2017.LOS (Maritime Zone Notification) 8 February 2017

United Nations Convention on the Law of the Sea
Montego Bay, 10 December 1982

Deposit by Qatar
of a list of geographical coordinates of points,

pursuant to article 16, paragraph 2, of the Convention

The Secretary-General of the United Nations communicates the
following:

On 11 August 2016, the State of Qatar deposited with the
Secretary-General, pursuant to article 16, paragraph 2, of the Convention, a list
of geographical coordinates of points, accompanied by an illustrative map,
concerning the bay closing lines from which the breadth of the territorial sea of
the State of Qatar is measured.

The geographical coordinates are referenced to the World Geodetic
System (WGS84).

The list of geographical coordinates of points and the illustrative map
have been posted on the website of the Division for Ocean Affairs and the Law
of the Sea, Office of Legal Affairs, at: www.un.org/Depts/los. The list and the
illustrative map will also be published in the next issue of the Law of the Sea
Bulletin.
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REFERENCE:    M.Z.N.125.2017.LOS (Notification Zone Maritime) Le 8 fdvrier 2017

Convention des Nations Unies sur le droit de la mer
Montego Bay, 10 dÿcembre 1982

D6p6t par le Qatar
d'une liste des coordonn6es gdographiques de points,

en vertu du paragraphe 2 de l'article 16 de la Convention

Le Secrdtaire gdndral des Nations Unies communique ce qui suit:

Le 11 aofit 2016, l'tÿtat du Qatar a d6pos6 aupr6s du Secr6taire gdndral, en
vertu du paragraphe 2 de l'article 16 de la Convention, une liste des coordonn6es
g6ographiques de points, accompagn6e par une carte illustrative, concernant les
lignes de d61imitation de la baie it partir desquelles est mesur6e la largeur de la
mer territoriale de l'tÿtat du Qatar.

Les coordonn6es g6ographiques se rdf6rent au syst6me gdoddsique
mondial (WGS-84).

La liste des co0rdonn6es g6ographiques de points et la carte illustrative
sont disponibles sur le site web de la Division des affaires maritimes et du droit de
lamer, Bureau des affaires juridiques, it l'adresse suivante : www.un.org/Depts/los.
La liste et la carte illustrative seront 6galement publides au prochain num6ro du
Bulletin du droit de lamer.




